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Zápis 2/11  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 15.2.2011 v Praze na Strahově 

 
 

přítomni: J.Boháč, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář, J. Mareš, P. Mokrý,   
na část jednání:   M.Doktor 

 
1. STK   

 

□ 
 
 

Doplňkové soutěže benjamínků při M-ČR – výbor diskutoval stávající praxi, především způsob organizace,  
problematiku bezpečnosti a rizik plavecké části soutěže, legislativní charakter této akce, a organizačně-technické  
detaily, např. kolize s přesunem startovacího zařízení a požádal STK o návrh řešení. 
                                                                        Ú: 2/8/10 –  členové výboru, členové STK 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2011 
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti na obnovy  závodní dráhy v Praze na Císařské louce.  
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T:  dlouhodobý úkol 2011 
 

□ 
 

Úkol 1/4/10 - splněn, cílová skenovací kamera ALGE (r.v.1998) byla opravena a je plně funkční. Výbor 
rozhodl, že STK ji bude využívat k zajištění rozsahem menších soutěží ČSK.  

□ Předseda STK J. Mareš předložil návrh rozpočtu STK. Výbor po diskusi provizorní návrh předběžně schválil. 
Konečné projednání a schválení rozpočtu STK na rok 2011 proběhne na přelomu března a dubna 2011. 

□ Předseda STK J.Mareš a předseda SRK J.Boháč jednali se starostou Sedlčan o vybudování stabilní kvalitní 
závodní dráhy. Jednání navázalo na dohodu z r.2009. Přístup města k projektu ČSK je vstřícný. Kontaktní 
osobou svazu bude v Sedlčanech P.Bednář. Ing. H.Polanská připraví studii areálu na náklady ČSK, která bude 
využita při projektech města na budoucí terénní úpravy břehů a bagrování mělčin. ČSK zajistí před II. NZ 
ukotvení lan k vybójkování dráhy. V průběhu roku 2011 bude na náklady města vybudována plošina pro 
budoucí cílové zařízení. Výbor vzal informaci na vědomí a postup příprav schválil. 
 

□ Předseda STK J. Mareš informoval o vzniku Veřejně prospěšné společnosti v Olomouci. Zájmem společnosti 
je usměrnit plánovanou těžbu písku pro stavební účely tak, aby vznikající vodní plocha odpovídala 
parametrům závodní dráhy pro veslování a kanoistiku. 
 

□ Výbor projednal stav příprav Soutěžních směrnic pro rok 2011. Dodatečně byl zařazen nový startovní povel 
v souladu s pravidly ICF. STK rozhodne o znění povelu, zda anglicky nebo česky. Výbor bude stanovisko 
STK respektovat. Konečné znění projedná STK na zasedání 22.2. Výbor doporučuje věnovat pozornost 
korekturám závěrečného textu. Směrnice budou v termínu do 28.2. zveřejněny na internetu. 
 

□ Termínová listina je dokončena, operativně byly zařazeny termíny lokálních závodů, jejichž předání bylo 
zpožděno vlivem administrativních okolností. V termínové listině bude provedena oprava termínu SP 
Duisburg. Závod se koná o týden dříve 27.-29.5.2011. Je to již druhá zásadní změna, provedená ze strany ICF. 
 

□ Výbor se zabýval problematikou četností závodů C1 ženy v seriálu závodů ČP. Závod C1 ženy 200m je 
zařazen do  programu  M-ČR krátké tratě. Výbor doporučil projednat v STK návrh M.Doktora zařadit do programu  
I.NZ C1 200m ženy jako veřejný závod. 
 

□ Předseda STK J.Mareš informoval o jednání se sekretářem slovenského svazu o společném nominačním 
závodě v Račicích v termínu I.NZ. Realizace záměru přinese oběma svazům úsporu 50% nákladů. J.Mareš ve 
spolupráci s M.Doktorem připraví program závodu se střídavým startem českých a slovanských jízd. Koncept 
bude odeslán k vyjádření na Slovensko. Výbor s postupem souhlasí. 
 

□ Předseda STK J.Mareš informoval o zajištění medailí na sezonu 2011. Navrhuje změnu dodavatele 
mistrovských medailí. Při zachování tvaru, designu i kvality budou náklady o 30% nižší. Výbor návrh přijal. 

□ STK projednala problematiku kanoistiky pro tělesně hedikepované (parakanoistika), která byla zařazena do 
programu Paralympijských her. STK doporučila výboru: 
a. Zveřejnit na internetu možnost zapojení postižených sportovců do vybraných soutěží v rychl. kanoistice 
b. Oslovit oddíly s informací o možné spolupráci, případně členství takových sportovců v oddílech 
                                                                           Ú:  1/2/11 – J. Mareš 
                                                                           T:  29.3.2011 
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c. Dále jednat s Českým paralympijským výborem a Unií zdravotně postižených sportovců (UZPS) o 
způsobu podpory přípravy a pořádání soutěží postižených sportovců v rychlostní kanoistice, bude-li zájem 
sportovců narůstat.                                        Ú:  2/2/11 – P. Mokrý 

                                                                           T:  29.3.2011 
V případě, že počet sportovců v takových kategoriích dosáhne počtu 3 a více, bude STK usilovat o dodatečné 
vypsání samostatného závodu pro tyto sportovce v rámci domácích soutěží ČSK. Při případném vyšším zájmu 
postižených sportovců o soutěže v rychlostní kanoistice mohou být soutěže systematičtější, ale s příslušnou 
podporou a zajištěním kompetentní střešní organizace - UZPS 
  

□ Výbor byl informován o dokončování on-line systému Marka Vávry pro přihlášky na závody ČP.  Modul je 
připravován tak, aby zpracovatelé administrativy a výsledků soutěží, firmy Sportis a Burdík  mohly modul od 
bez technických problémů akceptovat.  
  

□ STK pověřila L.Součka a J.Baďuru inventurou a shromáždění svazového technického zařízení, využívaného 
STK k pořádání závodů. Inventář bude na základě rozhodnutí výboru z minulého roku předán do správy 
pověřenému pracovníkovi M.Boušímu, který bude tento majetek evidovat a skladovat, a pořadatelům závodů 
ČSK jej bude zápůjčkou vydávat. Vracení inventáře bude důsledně kontrolováno.  
  

□ J.Boháč informoval výbor, že ICF vypsala výběrové řízení na jednotného zpracovatele všech kanoistických 
soutěží ICF. Oslovenou firmou byl také Sportis, který zaujal ICF kvalitou zpracování závodu SP v Račicích.  

 
2. SCM – péče o talentovanou mládež    

□ 
 

Úkol 1/1/11 splněn  – P.Hottmar  informoval oddíly o možnostech čerpání finančních  prostředků z SCM 
2011, uzavírání dohod a smluv s oddíly probíhá, agenda SCM je postupně vyřizována, začíná financování 
zimních a jarních VT SCM 2011. Výbor vzal informaci na vědomí.     
  

□ Výbor schválil návrh RSCM na výjimečné zařazení K.Brunové do SCM i přestože nesplnila obecné testy. 
Výjimečné zařazení je v souladu s výběrovými kritérii SCM. Jedná se o nejvýkonnější kajakářku SCM a RDJ 
2011 (podle výkonnosti v r.2010). Finanční příspěvek bude závodnici v souladu s kritérii snížen na polovinu. 
 

□ Výbor projednal a schválil rozdělení státních dotací Programu II MŠMT. Z přiděleného objemu SRK ČSK 
bude použito 900 tis. Kč na podprogram Sportovní talent (ST), který je primárně určen na přípravu sportovců 
ve věku 6-19 let. 900 tis. Kč bude použito na podprogram Sportovní střediska (SpS), zaměřený na podporu 
činnosti trenérů mládeže věkové skupiny 10-15 let. Zbývajících 3.455 tis. Kč bude určeno na financování 
SCM, určených k intenzivní přípravě talentovaných jedinců ve věku 15-18 let. Kriteria pro dělení financí v 
SCM a SpS jsou již schválená. Za administrativu SCM a SpS bude zodpovídat P.Hottmar. 
 

□ Výbor schválil klíč pro rozdělování příspěvku v podprogramu ST. Zachová se stávající používaný výpočet 
s tím, že oddílům, ve kterých bude nově zřízeno Sportovní středisko (SpS), a obdrží tak finanční prostředky 
na práci trenérů, bude finanční příspěvek na ST snížen o 50% ve prospěch oddílů, ve kterých není zřízeno 
SpS. Tento klíč bude uveden ve Směrnicích 2011. Výbor projednal a připraví výklad užití prostředků na ST, 
která musí být v souladu s novelizovanou metodikou MŠMT. 
 

□ Výbor projednal varianty návrhů zřízení SpS. Rada SCM měla předběžné návrhy k dispozici. Výbor schválil 
zřízení sportovních středisek v deseti oddílech – KVS, SPA, TYN, TSE, POD, CHO, PPL, ONV, USK, a 
DEC. Oddíly budou informovány, obdrží metodické pokyny a proběhne stejné administrativní řešení jako 
u podprogramu SCM.  
 

□ P. Hottmar informoval o průběhu školení trenérů II. Třídy. Speciální části se zúčastnilo 26 posluchačů. 
Školení se rovněž účastnili studenti specializace kanoistiky - magisterského studia na FTVS a někteří další 
trenéři se zájmem o některé z přednášek. Části semináře se na doporučení hlavního trenéra RDS zúčastnili 
trenéři rezortních sportovních center (VSC a ASC). Trenéři, kteří splnili zkoušku ze speciální části i test 
z obecné části obdrželi certifikát od Vyšší odborné školy ČSTV. Seznam úspěšných absolventů i poděkování 
lektorům za kvalitu přednášek bude uveden na webu kanoe.cz. Kurzovné pro speciální část školení ve výši á 
500,-Kč pokrylo náklady školení. V případě dostatečného počtu zájemců se uskuteční školení trenérů III.t řídy 
(licence C) na přelomu roku 2011 a 2012.        Ú:  2/2/11 – P.Hottmar 
                                                                           T:  29.3.2011 
 

□ Výbor byl informován o uvažovaném přestupu člena SCM J.Antoše ze SPA do KVS, a o probíhajícím řešení 
jeho disciplinárního přestupku v oddíle SPA.        
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3. Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

 RDS    
□ M. Doktor informoval o připravovaných výjezdech na VT v teple. 20.2. odlétá první skupina kajakářů (K4 

muži + Šváb) na VT do Chula Visty, 24.2. odlétají na stejné místo ženy, kanoisté do Newport  a ve středisku  
v Sabaudi se postupně prostřídají všichni zbývající členové RDS a většina členů RSC. 
 

□ Úkol  2/1/11 splněn  P.Mokrý kontaktoval Českou asociaci tělesně hendikepovaných sportovců, do které 
rámci UZPS parakanoistika patří, a Paralympijský výbor ČR. Informoval je o zařazení parakanoistiky na 
pořad Paralympijských her 2016, o nových parakanoistických pravidlech ICF, o postoji ČSK k této 
problematice a o první aktivitě tělesně hendikepované kajakářky Marie Bártové. Spolupráce bude nadále 
pokračovat na základě zájmu sportovců.  
 

□ Úkol  2/1/11 splněn RSC Dukla, VSC a CSMV zaslala seznamy členů středisek pro rok 2011 doplněný o 
jména osobních trenérů závodníků. Zástupce velitele pro sport RSC Dukla Praha P.Lakomý v dopise vysvětlil 
zařazení K.Leštiny v ASD a potvrdil jeho podíl na trenérském vedení D.Havla, člena medailové posádky K4 
z ME a MS. Pokud stanovisko P.Lakomého bude shodné se stanoviskem staršího trenéra kanoistiky Dukla 
Praha (vyžádá sekretář), bude dodatečně vyplacena odměna za dosažené výsledky na ME a MS K.Leštinovi 
v souladu s platnou směrnicí.                                     Ú: 3/2/11 –  P.Mokrý 
                                                                                    T: 29.3.  2011 
     

□ Výbor vzal na vědomí informaci o činnosti HT RDS od poslední schůze výboru. O jeho účasti na výcvikovém 
táboře CS MV a USK na horách, o vyřizování problémů antidopingového programu – Whereabouts, přípravě 
rozpočtu RDS na 2010/2011, nominačních kritérií a termínové listiny 2011, o přípravě jarních VT – Chula 
Vista, Newport, Sabaudie. Výbor vzal na vědomí informaci o jeho lektorské činnost na kurzu trenérů, o 
spolupráci s OV SP 2011 - přípravě programu, o jednání s trenérem tělesně hendikepované kajakářky. 
 

□ M.Doktor informoval o novinkách ICF z PaddleAway (PA 25) – informace o konání MSJ v Brandenburgu, o  
návrhu programu OH 2012, o nabídce vstupenek na soutěže OH, o pravidlech výběrových řízení na 
pořadatele soutěží ICF 2013-2015, o nově zveřejněných soutěžních pravidel ICF, o snaze ICF zapojit lokální 
TV společnosti k odkoupení zhotovených kanoistických přenosů, o pořádání světové série maratónských 
závodů - zařazen též maratón Český Krumlov,o evidenčním systému ADAMS k vyplňování antidopingových 
údajů sportovci, a o přijetí dalších nových zaměstnanců do sekretariátu vedení ICF.  
 

□ M.Doktor informoval, že zcela náhodně byla zaznamenána změna termínu konání SP v Duisburgu. ICF na tuto 
změnu, provedenou prakticky těsně před zahájením sezony, národní federace nijak neupozornila. Proti původnímu 
plánu a proti pravidlům ICF -14 denních intervalů mezi závody SP, byl  v avizovaný termín 5. - 9.6.  přesunut o 
týden dříve na  25. - 29.5.2011 
 

□ Výbor si vyžádal informaci o stavu plnění povinností trenérů, zaměstnanců RSC, zasílat tréninkové plány a jejich 
plnění hlavnímu trenérovi M.Doktorovi. M.Doktor výbor informoval, že většina trenérů tuto povinnost plní a 
plány zasílá včas. V případe zpoždění je po upozornění povinnost vždy splněna dodatečně. Výbor potvrdil, že 
bude nadále trvat na včasném zasílání plánů a evidence tréninku. Uložil M.Doktorovi zajistit vždy zpětnou vazbu 
trenérům RSC se svým odborným názorem, případně vyjádřením asistentů k předloženým plánům a výkazům. O 
stavu budou informování ředitelé RSC na předsezónní pracovní schůzi s předsedou SRK ČSK a hlavním trenérem. 
 
 

RDJ    
□ 
 

P.Hottmar informoval výbor o možných vyšších nákladech na odměny sportovcům za dosažené výsledky na 
MEJ a MSJ roce 2011. V té souvislosti doporučil upravit dosud používanou směrnici na výpočet odměn a  
doporučil část odměny (10%) určené oddílům, přesunout trenérům. Většinou se jedná pro oddíl o velmi malé 
částky. Stávajících 25% pro trenéra by se navýšilo na 35% z celkové odměny závodníka. Výbor projedná 
novou směrnici na příštím jednání výboru, P.Hottmar připraví podklady 
                                                                                    Ú: 3/1/10 - Hottmar 
                                                                                    T: 29.3. 2011 
 

□ 
 

P. Hottmar informoval o provedené opravě povrchu lodi C4 v užívání RDJ.  
 

□ 
 

Pavel Hottmar informoval o organizační přípravě VT RDJ v Itálii a o účasti dalších členů RDJ v Novigradu, 
Tisnu, Sabaudii. VT členů RDJ jsou financována většinou z SCM. 
 

□ 
 

Úkol 4/1/11 splněn  Sekretariát odeslal ČOV hodnocení činnosti trenéra RDJ za rok 2010, schválené výborem, 
na základě kterého SRK ČSK obdrží příspěvek 75 tis. na trenéra z rozvojového programu ČOV na rok 2011  
 

□ Pavel Hottmar informoval o přípravě testování RDJ v Nymburce 19.2.2011 
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 RDM  
□  
 

Maratónská  komise ICF dosud nezveřejnila termín nakládání lodí do společného kontejneru pro přepravu na 
MSM v Singapuru. Pokud nakládání lodí bude dříve, než schválený termín M ČR v maratonu, bude výběr 
lodí komplikovaný. 
   
 

4. Různé 
□ Výbor projednal finanční plán SRK ČSK na rok 2011. Prostředky na plánovanou činnost by měly být 

k dispozici v očekávaném objemu. Zatím není potvrzena výše státního příspěvku na reprezentaci a příspěvek 
od ČOV. Základní osnova rozpočtu sekce na rok 2011, projednaná na minulém jednání výboru, byla 
doplněna o předpokládané výdaje STK. Konečné projednání se očekává na přelomu března a dubna 2011. 
 

□ Předseda informoval, že k projednání rozpočtu SRK ČSK na rok 2011 poskytne P.Šebesta rozvahu 
hospodaření s majetkem na Císařské louce a na Skalici na rok 2011 v příjmové a výdajové stránce. Rozvaha 
bude projednána na dubnovém jednání výboru.         Ú: 4/2/11 –  P. Šebesta 
                                                                                    T: 19.4.  2011 
 

□ J. Boháč seznámil výbor s přípravami závodu Světového poháru ICF 2011 v Račicích. OV SP pracuje podle 
plánu. Dosud se předběžně přihlásilo 489 sportovců z 26 států. Dalším osmi státům, tradičním účastníkům 
světových soutěží bude zaslána upomínka k zaslání předběžné přihlášky. Očekává se 500-600 účastníků. 
21.2. budou spuštěny webové stránky závodu http://www.racice2011.com/, proběhlo ověření funkčnosti on-
line systému (Sportis) na zasílání početní přihlášky (deadline 5.4.) a jmenovitých přihlášek 6.5. 
 

□ P.Mokrý informoval, jak pokračuje zpracování podkladů pro podání kandidatury na pořadatelství MS 2015 – 
termín odevzdání na ICF 28.2.2011. Návrh na dodatečné podání kandidatury na pořádání MS již v r. 2013 
výbor SRK ČSK zamítl. Důvodem jsou rizika rozmělnění dotací na pořádání od MŠMT pro již ICF chválené 
MS 2013 ve vodním slalomu, neúspěšná kandidatura ČSK na MSJ 2013 v rychlostní kanoistice a chybějící 
souhlas VH SRK ČSK. 
 

□ Výbor se zabýval spoluprací se sdělovacími prostředky. Konstatoval že situace je neuspokojivá. J.Boháč 
zrekapituloval uplatňované metody práce s médii za poslední roky. V letech 2008 a 2009 byla využívána agentura 
Lyra (J.Víchová). Mediální obraz kanoistiky se tehdy výrazně zlepšil, i když nebyl dokonalý tak odpovídal 
vynaloženým prostředkům na propagaci. V roce 2010 předávali agenturám informace o činnosti reprezentačních 
družstev trenéři a medializace byla výrazně nižší. Po projednání výbor rozhodl navázat spolupráci s profesionální 
PR agenturou a vyčlenit na tento účel potřebné prostředky. Členové výboru zmapují využívané praktiky v jiných 
sportovních odvětvích, a předloží návrh postupu.             Ú: 5/2/11  – členové výboru                                                                                
                                                                                          T: 29.3.2011  
 

□ Sekretář P.Mokrý připraví seznam již nepoužitelného (nefunkčního, neopravitelného, nevyužívaného) 
materiálu k likvidaci. Jeho vyřazení z evidence posoudí inventarizační komise, kterou výbor schválil ve 
složení L. Souček, P. Hottmar, M.Bouší. 
 

 
 Zapsal: P. Mokrý 
 
Příští jednání se uskuteční 29.3.  2011   v 9:30 
  
 


